
Referat FAU møte for Dvergsnes skoleenhet 
Tid: 11.02.25, kl.20:00 – 21.00  
Sted: Dvergsnes skoleenhet – Odderhei  
Referent: Marthe Kristine Rasmussen 
 
Tilstede:  
Anne Jenny Barbøl 1C, Marthe K. Rasmussen 1B, Cathrine Borgersrud 2D, Christine Øygarden 
6B, Turid K. Vevatne 4C, Marius Wessman 7D, Ann Malen Haugstvedt 3A, Kjell Rohde 5A, 
Natalie Sæther 2C,  
Kathrine Halvorsen 4B, Stine Hermansen 5C, Hege S. Gundersen 1K, Grete L. Monskaup 3B, 
Therese Bohne 3C, Arms Aavatsmark 7C, Hilde Terese Haraldstad 6A, Bjørn Inge Nordang 1A,  
Wenche Nielsen1D+4A, Hedda Myhre 2A, Margrethe Drevvatne 2B 
 
 
 

● Foredrag som skal holdes i vår. 
- Mini-Risk holdes 9. april. Anbefaler å holde det i Valsvigveien pga plass. Tilbud for 

foresatte på hele skolen.  
- Smartphone for alle foresatte på 1-2 trinn. Det skal holdes 27. mars.  

 
 

● Pumptrack: 
Rektor har vært i kontakt med kommunen, det er ikke noe i veien for å jobbe videre med dette. 
Elevene har drøftet det i klasser/elevråd, skepsis til å få mindre plass til fotballbane. 
Skolen har ikke kapasitet til å drive prosjektet.  
På sikt skal det nok bygges kompetanseavdeling ved Odderhei, og da skal uteområdet rystes 
opp. 
Andre steder er ikke aktuelt.  
Forslag på at prosjektet legges på is og kan heller tas opp utpå våren om det er noe som skal 
jobbes videre med.  
 
 

● Hjertesone:  
Det er ansatt en ny person i kommunen som skal drive med hjertesone rundt skoler i 
Kristiansand.  
I den forbindelse ønsker de at hver skole skal sende inn ett skriv. Rektor skal sende dette, men 
ønsker tilbakemelding fra FAU hva de ønsker å ha med.   

- Oppfordre alle barn til å gå til/fra skolen. Veldig mye bil ved Valsvigveien rundt skolestart. 
Biler kjører veldig fort.  

- Ungdommer sykler veldig fort langs skoleveien. Kan det holdes undervisning høst og vår 
om sykkel og viktigheten med trygghet på skoleveien.  

- Ønsker å dele sykkelsti fra skolen mot Holte. Definerte soner pga mye sykkler i 
tidsrommet skolestart. (Sånn som bakken ned fra Odderhei). 

 



 
● Saker fra SU:  

Info fra SFO: Fra det startet til nå har det doblet seg i antall elever som bruker tilbudet. De har 
tre baser. 1 trinn, 2 trinn og 3 - 4 trinn. En fagarbeider ansatt fast på kjøkkenet.  
Hjemsending kan være en utfordring. Ønsker å redusere hjemsending til x1 i timen. De bruker 
ganske mye tid på å sende hjem barna. 3 voksne jobber med dette. De ønsker å frigjøre 
ressurser for å skape et bedre tilbud for barna på ettermiddagen. Skolen ønsker uttalelse fra 
FAU. 

- Hvordan gjøres det med tanke på bemanning?  
- Sjekke hvordan det blir organisert på andre skoler? 
- Se hvor mange barn som går til samme tidspunkt. Hvilke som passer best.  
- Klokkeslett med tanke på de som har 12 timer gratis.  

FAU ønsker at SFO leder skal sende ut litt mer info om hva som skjer på sfo og hvem som 
jobber på hver base. 
 
Nasjonale prøver:  
FAU er orientert om resultatene på nasjonale prøver. 
 
 

● Kompetanseavdelingen. 
Kompetanseavdelingen er i gang. All kjøring skal skje utenfor skole og SFO tid. Hvis det skal 
kjøres i skoletid så er det følgeperson med.  
Blir noe støy. Starter arbeid i vinterferien.  
Uke 27 er overtakelse. Per nå er det 4 elever. 5 fra høsten  Total 6 plasser når det er ferdig. 
Økt bemanning på avdelingen. Krever flere ansatte med tanke nåværende lokasjon  
 
 
 
Saker til neste SU:  

- Leder har bedt om å få inn en orientering om hvordan de jobber med sammensetting av 
klasser fra 4 til 3 klasser. Blir tatt opp på SU neste gang. Ønsker mer informasjon om 
dette så det ikke ble misforståelser.  

Evaluering/undersøkelse fra foreldre/elever som har vært gjennom denne delingen.  
Endre skolestartene til 3 klasser og ikke 4 klasser som blir gående hele skoleløpet.  
Tettere samarbeid med barnehagene. 
 

- Ønske om å endre tidspunkt for leksehjelp 4 trinn. Ønsker å legge dette til ettermiddag. 
Behovet er der, men tidspunktet passer ikke.  


